
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. március 28. (18:06-19:32)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

5. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

8. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

9. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

10.Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 8 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók, aktualitások

2. Utódlások

3. Gólyatábor
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4. Egyebek

Az Elnökség 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Beszámolók, aktualitások

Tóth Cintia kezdi meg a beszámolók sorát a sajátjával, miszerint 22-én jelen volt
OHÜB ülésen, azután pedig EHÖK Elnökségi ülésen. Csütörtökön részt vett egy EHÖK-ös
Gólyatábor témájú megbeszélésen, ugyanazon a napon később pedig a PPK-s Gólyatábor
főszervezőivel és koordinátoraival tartottak egy meetinget. 27-én részt vett Szenátuson és volt
egy informális beszélgetésük Diczkó Dalmával és Fejes Zsófiával. A mai napon is
megejtettek egy találkozót a Gólyatábor főszervezőivel és koordinátoraival.

Szeretné azt elmondani, hogy az EHÖK körein belül szóba jött, hogy hamarosan
aktívan elindul az Alapszabály módosítása. Hetente kis blokkokba hozva fogják átbeszélni és
felülírni a jelenlegi diszkrapenciákat benne. A végleges terv, hogy lesz egy általános rész
benne, amiben az egész ELTE EHÖK-re és az összes karra ugyanúgy vonatkozó szabályok
fognak szerepelni, majd a különös részekben lesznek taglalva a karok között eltérő
fennállások. Ezt előreláthatólag jövő nyárig mindenképpen be szeretnék fejezni. Még
hozzáteszi Tóth Cintia, hogy Varga Réka, EHÖK Elnök azt kérte, hogy legyen tisztázva, kit
nevezzenek tisztségviselőnek, mivel egy tisztségviselő 4 évig foglalhatja el a pozícióját az
Önkormányzatban, azután el kell hagynia azt. Így tisztségviselőnek azokat lehet tekinteni,
akik az egyetemi szintű döntéshozásban illetékesek.

Szupkay Benedek arról számol be, hogy mostanában az ELTE felező buli
promózásával foglalkoztak, ami április 5-én kerül majd megrendezésre, továbbá a kari
pályázatokat hirdették. Ez utóbbiknak hamarosan kezdődik a pályázási időszaka. Azt osztja
még meg az Elnökség tagjaival, hogy részt vett ő is a Gólyatábor témájú főszervező és
koordinátor találkozón, a Sörpong és a Társas Est eseményeket pedig promózták, majd a
#mediagroup tagjaival fotózták. A Jägermeister promótere felvette velük a kapcsolatot és
kérdezte, hogy vannak-e olyan képeik, ahol a hallgatók a márka nevét viselő merch-eket
használnak, ők pedig készségesen küldtek nekik több képet is, amik megfelelnek eme
feltételnek.

Horváth Szonja beszámol arról, hogy március 23-án ő is részt vett a Gólyatábor témájú
megbeszélésen a koordinátorokkal és a főszervezőkkel, a mai napon pedig konzultációt
tartottak Tóth Dorottya Pannával, Tóth Cintiával és Fejes Zsófiával.

Szépréti-Nagy Dorka azt közli, hogy kivételes módon jelenleg nincsen
beszámolnivalója.

Tóth Dorottya Panna arról számol be, hogy az érzékenyítő témájú képzés lezajlott a
képződő Animátor családoknak. 23-án ő is részt vett a Gólyatáborról szóló megbeszélésen és
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ugyanezen a napon megszervezésre került a Sörpong esemény is. Elment az Africafe-ba
terepbejárása a Megvendégelés eseményének a főszervezőivel. 24-én megtartották a
Lézerharc eseményt is. ami után Bányai Máté Zorán sportreferenssel elbeszélgetett néhány
programötletéről. Ezek közé tartozik, hogy kikéri Tóth Cintia és a többi Bizottsági Elnök
véleményét egy esetleges PPK-s Párnacsata lehetőségéről. Az a végső megállapodás, hogy a
Hallgatói Önkormányzat neve alatt ne fusson ez az esemény. Bányai Máté Zorán egy másik
terve, az Animátori Kviddics Kupa lenne, ami viszont május 26-án megrendezésre is fog
kerülni. Továbbá azt osztja meg az Elnökség tagjaival, hogy Kojnok Eszter bejelentette, hogy
jövőre a tanulmányai megváltozása miatt nem fogja tudni folytatni a pozícióját a Kari
Animátori Sportbizottságban, így mihamarabb gondolkodni kell az utódlásán. Ezen kívül
Kojnok Eszter azt kérte, hogy a hamarosan megrendezésre kerülő Sörkóstolás eseményt
kezdjék el promózni a hallgatók számára. Arról számol be továbbá, hogy 24-én ő is beszélt a
Jägermeister promóterével, miszerint ki tudnak alakítani egyfajta együttműködést. Elmondta
neki az állandó programjainkat, ami után abban egyeztek meg, hogy pénzt nem tudnak
felajánlani a PPK HÖK számára, azonban welcome drinkeket, kóstolókat és merch-eket
szívesen szolgáltatnak. Még szeretné átadni a jelenlévő Elnököknek Fodor Árpád üzenetét az
EHÖK-ből, miszerint ők mindenképpen szeretnék, ha tartanának egy összeépülést az ELTE
EHÖK és az összes kari kis HÖK tagjai együtt. Erre megfelelő dátumnak egyelőre május
19-et mondanák.

Téglási Berta beszámol arról, hogy milyen eredménnyel zárultak a Doktorandusz
képviselőválasztások.

Andrónyi Réka azt mondja, hogy jelenleg nincsen beszámolnivalója.
Gál Anna arról számol be, hogy március 23-án tartottak egy szerkesztőségi ülést.
Ehrenberger Blanka szintén azt mondja, hogy jelenleg nincsen beszámolnivalója
Fejes Zsófia arról számol be, hogy március 16-án tartottak egy KÖB ülést, amin a kari

pályázatokról tárgyaltak, azok kerültek elbírálásra és majd májusban lesznek esedékesek. Az
áprilisi pályázatok is kikerültek a honlapokra. Az ősszel megrendezésre kerülő programok
felelőseit próbálják jelenleg összegyűjteni, hogy mielőbb tudjanak pályázni. Továbbá azt
osztja meg az Elnökséggel, hogy 20-án, 21-én és 22-én érzékenyítő képzést tartott a képződő
Animátor családok felének. 23-án jelen volt az EHÖK Gólyatábor témájú megbeszélésén és a
főszervekkel és koordinátorokkal megvalósított találkozón is. 27-én ő is részt vett a meetingen
Diczkó Dalmával és Tóth Cintiával, ma pedig a PPK-s Gólyatábor főszervezőkkel
konzultáltak.

2. Utódlások

Az szakterületi Bizottságok elnökei szót ejtettek a Bizottságokban hamarosan
megvalósuló esetleges utódlásokról.
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3. Gólyatábor

Tóth Cintia azt közli az Elnökség tagjaival, hogy a Gólyatábor témájú megbeszélésen
tájékoztatták a koordinátorokat a fennálló szervezési helyzetről, akik nagyon pozitívan álltak
hozzá a lehetőségekhez. Jelenleg napi bontásban úgy áll, hogy augusztus 25-e és 30-a között
tud a PPK lent lenni a helyszínen 1 db szervezői nappal számolva.

4. Egyebek

Tóth Cintia megosztja az Elnökség jelenlévő tagjaival azt az információt, hogy az idei
EHÖK Vezetőképző tábora Szombathelyen kerül megtartásra július 27-e és 30-a között. Arra
kéri az elnököket, hogy ezt továbbítsák a Bizottság többi tagjának.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 19:32 perckor lezárja.

Budapest, 2023. március 28.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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